
Bestyrelsesmøde 23. april 2019, referent Kristian Bluhme  

Referat - bestyrelsesmøde Tritonparken d. 23.04.2019, kl. 19.00 hos Erik  

 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Kristian Bluhme, hus nr. 50 

Kasserer    Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Merete Laursen, hus nr. 26 

Bestyrelsesmedlem   Anni Kaasgaard, hus nr. 57 

 

Afbud: Merete Laursen 

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning – Søren 

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Kristian 

Velkomstfolder – Merete 

Kasserer – Søren Nielsen 

Nøgler til opslagstavle og skur Søren og Erik 

Dagsorden: 

 

 Forslag fra generalforsamling 2019 – stedsegrønt langs hegn Egnsplansvej 
Der er nu etableret stedsegrønt langs hegnet ved Egnsplansvej. Derfor anses dette forslag som 
gennemført. Det er kommunen som har gennemført ændringen. 
 
 

 Forslag fra generalforsamling 2019 – kontigentforhøjelse 
Der er nu lavet de påkrævede ændringer i faktureringen, og opkrævningen i april var derfor 
tilsvarende højere, som også blev godkendt på generalforsamlingen. Derfor anses dette forslag også 
som gennemført. 
 

 

 Forslag fra generalforsamlingen 2019 - Molokker 
Kort status i forhold til Molokker blev gennemgået. Der mangler fortsat en del spørgsmål/svar, samt 
nye tilbud, inden der træffes nærmere beslutning om ”Next Step” i forhold til dette forslag fra 
generalforsamlingen. Næste møde om molokkerne i bestyrelsen bliver 3. maj 2019. 
 

 

 Klargøring til arbejdsdag 

Alt er nu planlagt til arbejdsdagen. Følgende ting er indkøb/bliver indkøbt 

- Tag på skuret ved tennisbanen  

- 3 bænkesæt er købt hjem 
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- Flagstang i 8m højde i glasfiber er indkøbt 

 

Der er ikke meldt opgaver ind fra ”Det grønne udvalg”. 

 

 

 Kørsel på græsplænen 

Vær venligst meget obs. på, at græsplænen ikke er beregnet til brug med kørsel af hverken biler eller 
varevogne. Vi oplever desværre at græsplænen er blevet meget ujævn, samt dem der har benyttet 
sig af denne rute, heller ikke har tilpasset hastigheden efter, at man krydser stien direkte ned til 
legepladsen.  

I bestyrelsen overvejer vi derfor nu at sætte et mindre hegn op, så kørsel på græsplænen 
fremadrettet ikke er muligt. 

 
 

 Kørsel på stier omkring husene 
Der bliver fortsat kørt meget ind på fliserne og gangarealerne mellem husene. Derudover tilpasser 
man heller ikke her hastigheden efter, at der leger børn og det er stier til gående – og IKKE til biler. 

 
 

 Næste bestyrelsesmøde 
- Tirsdag d. 3/5-2019 kl. 17-19 hos Kristian Bluhme, Tritonvej 50  


